
Muut asiat 

   

  

Nuva 02.11.2023 § 91 

      

Tapahtumatyöryhmän puheenjohtaja Niko Varelius esitteli gaalaan 
tulevaa koristelua esimerkkikuvina viime vuoden kaupungin 
järjestämästä juhlasta. Hän kertoi myös kutsukortteihin liittyvää tietoa, 
niiden jakamisesta ja tilanteesta. 

Keskusteltiin gaalaan tulevasta musiikista ja gaalan sisällöstä. 
Keskustelu herätti myös gaalan istumajärjestelyt, etenkin pöytien 
tarpeellisuus juhlasalista puhutti.  

Juontajien haku on vielä käynnissä ja siitä tiedotettiin.  

Edustaja Kosonen Inka tiedusteli gaalan DJ:n nimeä, mutta tämä ei ole 
vielä tiedossa. 

Nuorisovaltuuston vaalit ovat käynnissä ja myös niistä käytiin 
keskustelua.  

Kokous päättyi ajassa 20.28 
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